

**DEAR
CUSTOMER**

Thank you for purchasing a "Pulsar" product. We hope you are satisfied with it. Should your "Pulsar" product require warranty service, please contact the dealer from whom you purchased the product.



THE WARRANTY CARD IS A DOCUMENT THAT ENTITLES THE OWNER TO WARRANTY SERVICE FOR THE PURCHASED PRODUCT. IN THE EVENT OF LOSS OF THE WARRANTY CARD, THE OWNER FORFEITS THE RIGHT TO WARRANTY SERVICE.

WARRANTY CARD

Type and model of the product

Serial number

Warranty period

Store name

Phone number

The product was received in good condition.
I have read and agree to the warranty terms.

Buyer's signature

Date of sale

Seller's signature

Place for stamp

WARRANTY CARD

1. The seller guarantees the product's proper functioning throughout the entire warranty period, provided the buyer follows the operating instructions.
2. If defects are found in the product for which no warranty periods are specified, claims must be made within 14 days, excluding the day of purchase. If necessary, the product quality check will be conducted within 7 business days.
3. Warranty service, including warranty repairs or replacements, does not extend the warranty period of the repaired or replaced device. Replaced parts become the property of the selling company.
4. The warranty period for "Pulsar" products is 24 months.

WARRANTY SERVICE WILL NOT BE PROVIDED or THE PRODUCT IS NOT SUBJECT TO RETURN:

1. In the absence of a warranty card for any reason;
2. If warranty seals (brand stickers with serial numbers or dates) are tampered with or removed, either on the outside or inside of the product;
3. In case of mechanical damage to the product;
4. If the product shows signs of unauthorized interference or attempts at unauthorized repair (repair by a non-certified service center);
5. If the device is damaged due to voltage fluctuations or non-compliance with power standards;
6. If the device is damaged due to the ingress of foreign objects, liquids, insects, dust, etc.;
7. The seller guarantees the proper functioning of the product throughout the entire warranty period, provided the buyer follows the operating instructions.
8. Warranty service, including warranty repairs or replacements, does not extend the warranty period of the repaired or replaced device. Replaced parts become the property of the selling company. When replacing the device, the user must provide the complete delivery set (documentation, drivers, transportation packaging);
9. The product is returned without the original packaging and accessories, including the box, instructions, cables, and other items included in the product package;
10. All transportation costs for delivering the product are the responsibility of the user;

ГАРАНТИЙНЫЙ ТАЛОН

1. Продавец гарантирует исправность изделий в течение всего гарантийного срока в случае соблюдения покупателем правил эксплуатации.
2. В случае обнаружения недостатков в изделии, для которых не определены гарантийные сроки, претензии предъявляются в 14-дневный срок, не считая дня покупки. При возникновении необходимости, проверка качества изделия производится в течение 7-ми рабочих дней.
3. Производимые в ходе гарантийного обслуживания гарантийный ремонт или замена по гарантии не продлевают гарантийный срок отремонтированного или замененного устройства. Замененные детали при этом становятся собственностью фирмы-продавца.
4. Гарантия на изделия: марки "Pulsar" Составляет: 12 месяцев

ГАРАНТИЙНОЕ ОБСЛУЖИВАНИЕ НЕ ПРОИЗВОДИТСЯ или ТОВАР ВОЗВРАТУ НЕ ПОДЛЕЖИТ:

1. При отсутствии гарантийного талона по любой причине;
2. Если были нарушены гарантийные пломбы (фирменные наклейки с серийным номером или датой) снаружи или внутри корпуса изделия;
3. При наличии механических повреждений изделия;
4. Если изделие имеет следы постороннего вмешательства или была попытка несанкционированного ремонта (ремонта не сертифицированным сервисным центром);
5. При повреждении устройства вследствие перепадов напряжения или несоответствия стандартам питания;
6. При повреждении устройства вследствие попадания внутрь изделия посторонних предметов, жидкостей, насекомых, пыли и т.д.;
7. Продавец гарантирует исправность изделий в течение всего гарантийного срока в случае соблюдения покупателем правил эксплуатации.
8. Производимые в ходе гарантийного обслуживания гарантийный ремонт или замена по гарантии не продлевают гарантийный срок отремонтированного или замененного устройства. Замененные детали при этом становятся собственностью фирмы-продавца. При замене устройства пользователь обязан предоставить его полный комплект поставки (документацию, драйверы, транспортную упаковку).
9. Товар возвращается без оригинальной упаковки и аксессуаров, включая коробку, инструкции, кабели, и другие предметы, входящие в комплект поставки продукта.
10. Все транспортные расходы по доставке изделия относятся на счёт пользователя.

ZƏMƏNƏT TALONU

1. Satıcı, alıcı tərəfindən istismar qaydalarına əməl edildiyi təqdirdə, bütün zəmanət müddəti ərzində məhsulların düzgün işləməsinə zəmanət verir.
2. Zəmanət müddəti müəyyən edilməmiş məhsulda qüsurlar aşkar edildikdə, satınalma günü nəzərə alınmadan 14 gün müddətində tələblər irəli sürülür (İstehlakçı Hüquqları Qanunu). Zəruri hallarda məhsulun keyfiyyəti 7 iş günü ərzində yoxlanılır.
3. Zəmanət müddətində həyata keçirilən təmir və ya zəmanət üzrə dəyişdirilmə, təmir edilmiş və ya dəyişdirilmiş cihazın zəmanət müddətini uzatır. Bu zaman dəyişdirilmiş hissələr satıcı şirkətin mülkiyyətinə keçir. Cihaz dəyişdirildikdə, istifadəçi onun tam təchizat komplektini (sənədlər, drayverlər, nəqliyyat qablaşdırması) təqdim etməlidir.
4. "Pulsar" markalı avadanlıqlara 2 il zəmanət verilir.

ZƏMƏNƏT XİDMƏTİ GÖSTƏRİLMİR VƏ YA MƏHSUL GERİ QAYTARILMIR:

1. Hər hansı bir səbəbdən zəmanət talonu olmadıqda;
2. Məhsulun gövdəsinin içərisində və ya xaricində zəmanət möhürləri (seriya nömrəsi və ya tarix ilə olan firma etiketləri) pozulduqda;
3. Məhsulda mexaniki zədələr olduqda;
4. Məhsulda kənar müdaxilə izləri və ya qeyri-sanksiyalaşdırılmış təmir cəhdi (sertifikatlaşdırılmamış xidmət mərkəzi tərəfindən təmir) olduqda;
5. Gərginliyin artması və ya enerji normalarına uyğun gəlməməsi səbəbindən cihaz zədələnsə;
6. Cihazın içərisinə yad cisimlər, mayelər, həşəratlar, toz və s. düşməsi nəticəsində zədələnməsi hallarında;
7. Satıcı alıcı tərəfindən istifadə qaydalarına əməl edildiyi təqdirdə məhsulların xidmət qabiliyyətinə zəmanət verir.
8. Zəmanət müddəti zamanı təmiri həyata keçirilmiş və ya detallı dəyişdirilmiş cihazın zəmanət müddəti uzadılır. Bu zaman dəyişdirilmiş hissələr satıcı şirkətin mülkiyyətinə keçir. Cihaz dəyişdirildikdə, istifadəçi onun tam təchizat komplektini (sənədlər, drayverlər, nəqliyyat qablaşdırması) təqdim etməlidir;
9. Məhsul, orijinal qablaşdırma və aksesuarlar (qutu, təlimatlar, kəbellər və digər komplekt təchizat hissələri daxil olmaqla) olmadan qaytarılır;
10. Məhsulun çatdırılması üçün bütün nəqliyyat xərcləri istifadəçiyə məxsusdur;